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YAMAN OPT İK

AK Parti Giresun Millet-
vekili, TBMM Kamu İktisa-
di Teşebbüsleri Komisyo-
nu Üyesi Ali Temür, Batla-
ma Vadisinde bulunan 
Sayca Köyü Manar Mevki-
ine Fındık İhtisaslaşma La-
boratuvarı kurulacağını bil-
dirdi.

Milletvekili Temür, ko-
nuya ilişkin yaptığı yazılı 
açıklamada; 'Yükseköğre-
tim Kurulu Başkanlığı’nın 
(YÖK) Bölgesel Kalkınma 
Odaklı İhtisaslaşma Prog-
ramı kapsamında, bilindiği 
üzere Giresun Üniversitesi 
fındık alanında ihtisaslaş-

ma kapsamına alınmıştı. 
Üniversitemiz bu alanda 
bölgesel kalkınma üniver-
sitesi olarak kabul edil-
mekte ve tabiri caizse eti-
ket sahibidir.

Bizlerde bu kapsamda 
AK Parti Giresun Milletve-
killeri olarak, kaliteli ve sür-
dürülebilir fındığın gelişimi 
noktasında üniversitemi-
zin üreticimize fayda sağ-
layacak her projesinin 
yakın takipçisiyiz. Bu an-
lamda Fındık İhtisaslaşma 
Koordinatörlüğü alt yapısı-
nı oluşturabilmek için Gire-
sun Üniversitesi'nin bir sü-
redir uygun yer arayışı 
vardı. Bu kap sam da, 
Sayca Köyü Manar Mevki-
inde bulunan eski Sağlık 
Ocağı yerinin Giresun Üni-
versitesi'ne tahsis edilme-
siyle ilgili resmi yazıyı Gi-
resun Valimiz Mehmet 
Fatih Serdengeçti Bey'in 
destekleriyle Milli Emlak 
Genel Müdürlüğü'ne ilet-
tik. Resmi sürecin en kısa 
sürede tamamlanabilmesi 
için gerekli girişimleri ilgili 
makamlar nezdinde ger-
çekleştireceğiz‘ dedi.

(Dursun Onur)

İtalyan çikolata devi Fer-
rero, Avustralya'daki mil-
yonlarca dolar harcayarak 
yaptığı ve 1 milyon fındık 
ağacından oluşan proje-
den geri adım attı.

Avustralya’da yayınla-
nan Finansal Review ga-
zetesinin haberine göre; 
Ferrero Group, Avustral-

Avustralya’daki fındık bah-
çesinden 2020’de rekolte 
beklentisini 5 bin ton ola-
rak duyurduğu hatırlatıla-
rak Türkiye'nin 2022'de 
765 bin tonla dünyanın en 
çok fındık üreten ülkesi ol-
duğu vurgulandı.

Bültende, "Dolayısıyla 
iddiaya konu fındık bahçe-
sinin Türkiye’deki fındık 
üretim ve piyasasını etki-
lemesi düşünülemez. Fın-
dığın çikolata sektöründe-
ki aroma özelliğinin önemi 
de ğer len di r i l di ğin de, 
Avustralya’da üretilen fın-
dığın Türk fındığının lez-
zetini yakalayamayacağı 
da değerlendirilmektedir" 
denildi.

(Haber Merkezi)

ya'da büyük bir fındık bah-
çesi projesini hayata geçir-
me planından vazgeçti. 10 
yıla yakın bir süre devam 
eden bu proje, Avustralya, 
Narrandera yakınlarındaki 
2665,71 hektarlık Dellapo-
ol toplama alanı üzerine ku-
rulacaktı.
İLETİŞİM BAŞKANLIĞI 

AÇIKLAMA YAPMIŞTI
18 Ekim 2023’te Cum-

hurbaşkanlığı İletişim Baş-
kanlığı Dezenformasyon-
la Mücadele Merkezi, De-
zenformasyon Bülteni'nin 
90. sayısını yayımladı. 
Bültende son dönemde 
gündemi meşgul eden 
Fer re ro’nun Avust ral-
ya’daki fındık bahçesinin 
“Türk fındığına darbe vu-
racağı iddiasına da cevap 
verildi.

Bültende, İtalyan Fer-
rero firmasının Avustral-
ya'daki fındık bahçesinin 
Türk fındığına darbe vura-
cağı yönündeki iddiaların 
da manipülasyon içerdiği 
duyuruldu.

Fer re ro şir ke ti nin 

"Üre ti ci miz bu ra da 
başta dik duracaktır. Fındı-
ğını bugünkü fiyatlara pa-
zara indirmeyecektir. Yani 
aslında patron üreticidir. 
Fındık fiyatlarını da belirle-
yen üretici olmalı" dedi.

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği Yönetim Kurulu 
Üyesi Arslan Soydan, fın-
dık fiyatlarının baskılandı-
ğını aktardı.

Özellikle son günlerde 
açıklanan 95 liralık fiyat ile 
fındık fiyatlarının aşağı çe-
kilmeye çalışıldığını savu-
nan Soydan, “Özellikle son 
günlerde serbest piyasa 
açıklanan 95 liralık fiyat as-
lında fındık fiyatlarını bas-
kılamıştır. Yani fındık fiyatı-
nın istikrarlı gitmesinin 
önünü kapatmıştır. Bunu 
kabul edemeyiz. Bunu 
kabul etme şansımız yok. 
Bu üreticilerimize zarar ve-
riyor. Sektörün aslında 
diğer taraflarına da bu 
olumsuz şekilde yansıyor. 
Çünkü piyasada fındık fi-
yatlarının aşağı düşmesi 
demek, ilimizin, bölgemi-

zin ekonomik yönden çok 
kaybetmesi demek tir” 
ifadelerini kullandı.

Fındık piyasasının is-
tikrarlı bir şekilde devam et-
mesi gerektiğini söyleyen 
Soydan, üreticinin de fın-
dık fiyatının patronu oldu-
ğuna dikkat çekip, "Fındık 
fiyatının önünü açıklanan 

fiyat kapatmıştır. Ama bu 
mücadele başarılı olama-
yacaktır. Yani üreticimiz bu-
rada başta dik duracaktır. 
Fındığını bugünkü fiyatla-
ra pazara indirmeyecektir. 
Yani aslında patron üretici-
dir. Fındık fiyatlarını da be-
lirleyen üretici olmalı” dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

Batlama’da Fındık İhtisaslaşma
Laboratuvarı Kurulacak

Şahin Kayası için
   harekete
   geçtiler

AK Parti Giresun Mil-
letvekili Nazım Elmas, Gi-
resun’un doğal kayasının 
turizme kazandırılması 
için çalışma başlattıkları-
nı açıkladı.

Mil letveki li Elmas, 
Keşap’ın Karabulduk kö-
yünde incelemelerde bu-
lunup, Karabulduk Muh-
tarı Yalçın Şahin, Keşap İl 
Genel Meclisi Üyesi Mus-
tafa Kemal Kurt, ilçe teş-

ze ve programımıza katı-
lan teşkilat mensupları-
mıza yakın ilgilerinden do-
layı teşekkür ederim” 
dedi.  (Dursun Onur)

kilatı üyeleriyle çeşitli zi-
yaretler yaptı.

İlçe ve köydeki ziyaret-
lerle ilgili açıklamalarda 
bu lu nan Mi l let ve ki l i  
Elmas, “Hemşehrilerimiz-
le buluştuğumuz ve soh-
bet ettiğimiz ziyarette; Ka-
rabulduk kestane balı üre-
timini ve arıcılığın gelişti-
rilmesi için bal ormanı in-
celemesini gerçekleştir-
dik. Ayrıca Şahin Kayası 

mevkisini de gezerek böl-
genin turizme kazandırıl-
ması ile ilgili değerlendir-
melerde bulunduk. Kara-
bulduklu hemşehrilerimi-

Ferrero Avustralya Fındık Projesinden vazgeçti! 

Fındık fiyatlarını da belirleyen üretici olmalı
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bin 189 kadın ve 529 erkek 
olmak üzere toplam bin 
718 işsiz vatandaşın katıl-
dığı, il genelinde faaliyet 
gösteren 5+ istihdamlı özel 
sektöre yönelik işyerlerin-
de 183 İşbaşı Eğitim Prog-
ramının açıldığı, bu prog-
ramlara 501 kadın, 234 
erkek olmak üzere toplam 
735 işsiz vatandaşın katıl-
dığı belirtildi. Kamu kurum 
ve kuruluşları bünyesinde 
56 TYP düzenlendiği, dü-
zenlenen TYP’ye 688 
kadın ve 295 erkek olmak 
üzere 983 işsizin katıldığı, 
dönem içinde istihdam se-
ferberliği kapsamında 3 
bin 947 işyeri ile temas ve 
ziyaret yoluyla irtibat kurul-
duğu, kurumun istihdamla 
mücadele kapsamındaki 
yürüttüğü hizmetleri konu-
sunda bilgilendirme çalış-
ması yapıldığı, kurum per-
sonelleri tarafından 15 bin 
738 işsizle bireysel görüş-
me yapılarak İş ve Meslek 

Danışmanlığı hizmetinin 
verildiği ifade edildi.

543 işsiz vatandaşımı-
za motivasyon artırmayı 
ve yöntem desteği vermeyi 
hedefleyen yoğunlaştırıl-
mış bir iş ve meslek danış-
manlığı hizmetini kapsa-
yan iş kulübü eğitimi veril-
diği, 23 okul ziyareti yapı-
larak öğrencilere meslek-
lerin tanıtımı, meslek seçi-
mi, geleceğin meslekleri 
ve cv hazırlama konuların-
da bilgilendirme çalışması 
yapıldığı aktarıldı.

3 BİN 588 KİŞİYE 
İŞSİZLİK ÖDENEĞİ

BAĞLANDI
Dönem içerisinde pasif 

işgücü hizmetleri kapsa-
mında 3 bin 588 kişiye iş-
sizlik ödeneği bağlandığı, 
bu kişilere işsizlik ödeneği 
kapsamında 40 milyon 
966 bin 21 TL ödendiği, 
özel sektöre yönelik işyer-
lerinde çalışan toplam 92 
kişinin kısa çalışma öde-

neğinden yararlandırıldığı, 
bu kişilere kısa çalışma 
ödeneği kapsamında 588 
bin 580 TL ödeme yapıldı-
ğı, yarım çalışma ödene-
ğinden 11 kişinin yararlan-
dırıldığı, bu kişilere yarım 
çalışma ödeneği kapsa-
mında 86 bin 397 TL 
ödeme yapıldığı belirtildi. 
Toplantıda ilimizde istihda-
mı korumak, geliştirmek ve 
yeni istihdam alanları oluş-
turmak amacıyla başlatı-
lan çalışmalar hakkında da 
bilgi sunuldu. Bu çerçeve-
de, İŞKUR'un istihdama yö-
nelik sunduğu Aktif İşgücü 
Programı desteği, SGK' 
nın sağladığı prim teşvik 
desteği ve KOSGEB'in 
KOBİ'lere sunduğu istih-
dam desteklerinin 2023 yı-
lında da devam ettiği belir-
tildi. Ayrıca, Espiye ve Tire-
bolu ilçeleri arasında 3. Or-
ganize Sanayi Bölgesi'nin, 
Görele ilçesinde ise 4. Or-
ganize Sanayi Bölgesi'nin 

kurulması kararı alındığı 
ve bu alanlardaki çalışma-
ların hızlandırılması ge-
rektiği ifade edildi. Engelli 
ve eski hükümlülere kendi 
işlerini kurmaları için pro-
jelerin görüşüldüğü ve ilgili 
komisyonun bazı projeleri 
onayladığı, bazılarını ise 
reddettiği belirtildi. Ayrıca, 
yeni proje başvurularının 
son tarihine dikkat çekildi. 
Toplantıda, İl İstihdam Ku-
rulu'nun şimdiye kadar yü-
rüttüğü çalışmaların ve he-
deflere ulaşma konusun-
daki başarısının vurgulan-
dığı ifade edildi.Ayrıca, 
2023 yılında yapılan İl 
İstihdam ve Mesleki Eğitim 
Kurulu Toplantılarında alı-
nan kararlar doğrultusun-
da düzenlenen kurs ve 
programlara ait Denetim 
Raporlarının değerlendiril-
diği ve İl İstihdam ve İl Mes-
leki Eğitim Politikalarının 
gözden geçirildiği belirtildi. 

(Giresun Valiliği)

Eski asbestli boruların 
yerine yeni nesil sağlıklı 
su borularının değişimi 
hızla sürüyor.

Asbestli Boruların Sö-
kümü Başladı

Tirebolu'da zamanla 
kullanım ömrünü tamam-
lamış olan ve sağlık açı-
sından risk teşkil eden as-
best li su boru la rının 
söküm işlemleri başladı. 
Bu boruların yerine daha 
sağlıklı ve uzun ömürlü 
olan yeni nesil boruların 
montajına başlandı.
Arızaların Önüne Geçil-

mesi Hedefleniyor
Boruların değişiminin 

tamamlanmasının ardın-
dan ilçede sıklıkla yaşa-
nan su kesintileri ve altya-
pı arızaları tarihe karışa-
cak. Bu çalışma, hem Ti-

yapılan bir yatırım olarak 
değerlendiriliyor. Modern 
altyapının getireceği ko-
laylıklar, ilçe halkının 
yaşam kalitesini artırması 
bekleniyor. 

(Gülsen Dikgöz)

rebolu halkının sağlığı için 
büyük bir önem taşımakta 
hem de su altyapısındaki 
sorunları en aza indirmeyi 
amaçlamaktadır.

Tirebolu Belediye Baş-
kanı Burhan Takır, "İlçe-

miz adına hayırlı uğurlu 
olsun, mesai arkadaşları-
ma kolaylıklar dilerim." 
dedi.

Geleceğe Yatırım
Yeni boruların montajı, 

Tirebolu'nun geleceğine 

Giresun İl Sağlık Mü-
dürlüğü tarafından yapı-
lan açıklamada, 2023 yılı 
ilk 9 ayında Giresun'da 
en çok muayene yapılan 
5 kamu hastanesinin sı-
ralaması açıklandı. Gire-
sun'da ilk 5 sırayı alan 
hastaneler ve ve muaye-
ne sayıları duyuruldu.

Giresun İl Sağlık Mü-
dürlüğü, 2023 yılı ilk 9 
ayında kamu hastanele-
rinde yapılan muayene 
sayılarını açıkladı. En 
çok muayene yapılan 
hastanelerde sıralaması-
na 2 ilçe de girdi.
GİRESUN EĞİTİM VE 
ARAŞTIRMA HASTA-

NESİ İLK SIRADA
İl Sağlık Müdürlüğün-

den yapılan açıklamada, 
ilk sırada 618 bin 12 mu-
ayene ile Giresun Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi 
yer aldı. Giresun Eğitim 
ve Araştırma Hastane-
si'nin il genelindeki en 
büyük ve en donanımlı 
hastane olmasından kay-
naklandığı tahmin edili-
yor.

İLK 5'TE 2 İLÇE
YER ALDI

İkinci sırada 307 bin 

234 muayene ile Bulan-
cak Devlet Hastanesi, 
üçüncü sırada 292 bin 
823 muayene ile Giresun 
Prof. Dr. A İlhan Özdemir 
Devlet Hastanesi, dör-
düncü sırada 237 bin 402 
muayene ile Giresun 
Kadın Doğum ve Çocuk 
Hastalıkları Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi, be-
şinci sırada ise 167 bin 
665 muayene ile Tirebolu 
Devlet Hastanesi yer aldı.

2023 yılı ilk 9 ayda Gi-

resun’da en çok muayene 
yapılan 5 Kamu Hastane-
si

Giresun Eğitim ve 
Araş tır ma Has ta ne si 
618.012, Bulancak Devlet 
Hastanesi 307.234, Gire-
sun Prof Dr A İlhan Özde-
mir Devlet Hastanesi 
292.823, Giresun Kadın 
Doğum ve Çocuk Hasta-
lıkları Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi 237.402, Tire-
bolu Devlet Hastanesi 
167.665 (Mehmet Yaşar)

Öğretmenleri ve öğ-
rencileriyle bir dönemin 
en önemli eğitim kurumla-
rından birisi olan Giresun 
Mehmet Akif Ersoy Orta-
okulu, bakımsızlığı ve saç-
tığı tehlike ile Cumhuriyet 
Halk Partisi Merkez İlçe 
Başkanı Av. Murat Bek-
taş'ın dikkatini çekti.

Giresun’un koruma al-
tındaki yapıları arasında 
bulunan tarihi okulun, ba-

kımsızlığı hem velilere 
hem de öğrencilere korku 
yaşatmaya devam ediyor.

CHP Merkez İlçe Baş-
kanı Murat Bektaş yapmış 
olduğu açıklamada “ Meh-
met Akif Ersoy Ortaoku-
lu’nda duvarlarda meyda-
na gelen yıpranma nede-
niyle sürekli olarak duvar-
lardan ve çatıdan düşen 
beton parçaları öğrencile-
rimizin ve öğretmenlerimi-
zin hayatını tehlikeye at-

maktadır. 1913 yılında ya-
pılan tarihi binanın tadila-
ta ihtiyaç duyduğu bilindi-
ği halde yetkililerin ilgisiz-
liğini anlamak mümkün de-
ğildir. Bu konuda talep de 
olduğu halde Milli Eğitim 
Müdürlüğü’nün şerit çe-
kerek önlem alın tavsiye-
sinin dışında hiçbir şey 
yapmaması kabul edilebi-
lir değildir. Kaldı ki yerinde 
yaptığımız tespitlerde ço-
cukların şeridin içine gire-

rek oyun oynadığını görü-
yoruz. Aydın’da yaşanan 
asansör kazası sonucu 
kaybettiğimiz evladımız 
gibi bir kaza sonucunda 
mı ders alacağız? Yetkili-
lerin 2 yıldır düşen parça-
ların kimseye denk gel-
memesine güvenmek ka-
derciliğinden daha fazla-
sını yapmalarını bekliyor, 
yetkilileri derhal sorumlu-
luğa davet ediyoruz” dedi. 
(Gülsen Dikgöz)

6 binden fazla kişi işe yerleştirildi

Giresun’da son 10 
ayda İŞKUR’a başvuran 
15 bin 738 kişiden 6 bin-
den fazlası istidam edildi.

Giresun İl İstihdam ve 
Mesleki Eğitim Kurulu Top-
lantısı, Vali Yardımcısı 
Mehmet Fatih Yakınoğlu 
başkanlığında gerçekleşti-
rildi. Vali Yardımcısı Meh-
met Fatih Yakınoğlu, top-
lantının Giresun'un istih-
dam ve ekonomik kalkın-
ması için önemli bir dönüm 
noktası olmasını diledi. Ça-
lışma ve İş Kurumu İl Mü-

dürü Mustafa Sarı tarafın-
dan ise Kurumun 2023 yılı-
nın ilk 10 aylık çalışmaları 
hakkında bilgi verildi.

10 AYDA 15 BİN 738 
KİŞİ İŞ BAŞVURUNDA 

BULUNDU
Yılın ilk on aylık dönemi 

içinde, kuruma 8 bin 18 
kadın, 7 bin 720 erkek 
olmak üzere toplam 15 bin 
738 iş arayan vatandaşı-
mızın başvuruda bulundu-
ğu, aynı dönem içinde 
kamu sektöründen 10, 
özel sektörden 8 bin 161 

kişi olmak üzere toplam 8 
bin 171 kişilik açık iş talebi 
alındığı, bu dönem içinde 
kamuya 19, özel sektöre 
ait işyerlerine ise 125 en-
gelli ve 5 bin 882 normal 
işsiz olmak üzere toplam 6 
bin 7 işsiz vatandaşımızın 
yerleştirildiği, ilk on aylık 
dönem içinde istihdama ka-
zandırılan kamu ve özel 
sektör toplam işçi sayısı-
nın ise 6 bin 26 kişiye ulaş-
tığı aktarıldı. Bu dönemde 
239 kurs ve program dü-
zenlendiği, programlara Tirebolu'da su şebekesi yenileniyor

Giresun'da en çok muayene
yapılan hastaneler belli oldu

Tarihi okul korku saçıyor!

Milli Eğitim Bakanlığı 
Arama ve Kurtarma Birimi 
(MEB AKUB) tarafından 
arama, kurtarma ve tahli-
ye faaliyetlerinin etkinliği-
nin ve sürdürülebilirliğinin 

Müdürlüğü bünyesinde öğ-
retmenlerden oluşturulan 
Giresun MEB AKUB ekibi, 
Ekip Lideri Turgay Kiraz 
koordinesinde Dereli Koç 
Kaya mevkisi - Kümbet 
Köyü arası "Türkiye Yüz-
yılı" temalı 7 Kilometrelik 
doğa yürüyüşü gerçekleş-
tirerek, vatandaşlara Türk 
Bayrağı hediye ettiler. 
Ekip üyeleri, Türkiye Cum-
huriyeti'nin Yüzüncü Yılı" 
pankartı, Bayrak ve Ata-
türk posterini zirveye taşı-
dılar. (Haber Merkezi)

sağlanması amacı ile dü-
zenli doğa yürüyüşleri ve 
doğa sporları gibi etkinlik-
ler gerçekleştirildi. Bu bağ-
lamda, "Türkiye Cumhuri-
yeti'nin Yüzüncü Yılı" kut-

lamaları kapsamında, Ba-
kanlık Merkez ve Taşra 
teşkilatı birimleri MEB 
AKUB ekipleri "Türkiye 
Yüzyılı" temalı doğa yürü-
yüşü yaptı. İl Milli Eğitim 

MEB AKUB'dan Türkiye yüzyılı temalı doğa yürüyüşü
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Eczacı
Nurdan YILMAZ

Konu:

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Vali Mehmet Fatih Serdengeç-
ti, "Küçükbaş Hayvancılık İşletme-
lerinde Bakım ve Besleme Şartla-
rının İyileştirilerek Hayvan Refah 
Düzeyinin Artırılması Projesi" kap-
samında makine ekipman desteği 
programına katıldı.

Vali Serdengeçti, programda 
yapmış olduğu konuşmada “Gü-
nümüzde büyük kentlere olan göç 
artarken, ben tam tersine, insanla-
rın büyük metropollerden köyleri-
ne ve memleketlerine dönerek, 
üretime odaklanmalarını ve çiftçi-
likle gurur duymalarını istiyorum.

Bu konuda rahmetli büyükba-
bamın hatırasıyla o kendisini 
‘Rençber’ olarak tanımlar ve çiftçi-
likle gurur duyardı. Büyükbabam, 
kendi mesleğinin verdiği tatminin 
eşsiz olduğuna inanırdı. Bu ne-
denle, başarının anahtarı, kendi 
mesleğinize odaklanmak, onu sev-
mek ve işin önemini anlamaktır.

Çift çi lik, köken le rimizden 
gelen kadim bir geleneğin parça-
sıdır ve ben de zaman zaman bu 
gelenekten gelen çiftçiliği özlerim. 
Bu güzel uğraş, aynı zamanda 
peygamber mesleği olarak kabul 
edilir. Size daha kolay bir iş yapma 
olanağı sunacak olan tarım maki-
neleri ve teknolojiyi kullanmanın, 

layacak.)
Bileme Makinesi: 20 adet (20 

yetiştiriciye fayda sağlayacak.)
Çift Yönlü Metal Ot Yemlik: 

110 adet (39 yetiştiriciye fayda 
sağlayacak.)

Tek Yönlü Metal Ot Yemlik: 
110 adet (28 yetiştiriciye fayda 
sağlayacak.)

Şamandıralı Hayvan Suluğu: 
50 adet (41 yetiştiriciye fayda sağ-
layacak.)

Projenin hedefleri arasında, 
yemleme, sulama ve kırkım iş-
lemlerinin daha teknik yöntem-
lerle yapılması, hayvan refah dü-
zeyinin artırılması, üreticilerin 
yaşam standartlarının iyileştiril-
mesi, ürünlerin kalitesinin ve ve-
rimliliğinin artırılması, hayvanla-
rın daha uygun ve hijyenik koşul-
larda bakım ve beslenmesi, hay-
van hastalıklarının önlenmesi, 
üretim kayıplarının en aza indiril-
mesi gibi önemli hedefler bulun-
maktadır. Aynı zamanda, bu 
proje Giresun ilinde küçükbaş 
hayvancılığın altyapısını iyileştir-
mek için önemli bir örnek teşkil 
ederek diğer yetiştiricilerin altya-
pı şartlarını iyileştirmelerine de 
katkı sağlamayı amaçlamakta-
dır.

Bu geliştirmelerle birlikte, kü-
çükbaş hayvan yetiştiricilerinin iş 
yükü ve verim kaybı azaltılacak, 
et, süt ve yapağı kalitesi artırıla-
cak ve hem hayvan refahı yük-
seltilecek hem de kırsalda yaşa-
yan çift çi aile le rin sosyo-
ekonomik kalkınmalarına katkı 
sağlanacaktır.

Vali Mehmet Fatih Serden-
geçti'nin bu projeye katılması, 
bölge hayvancılığının gelişimine 
önemli bir destek oluşturuyor. 

(Giresun Valiliği)

işlerinizi kolaylaştırmanıza yar-
dımcı olacağını unutmamalısınız.

Bu nedenle, sizin için çalışan 
Tarım İl Müdürlüğü, Tarım ve 
Orman Bakanlığı ve Doğu Kara-
deniz Projesi Bölge Kalkınma İda-
resi Başkanlığı (DOKAP) gibi ku-
rumlar, çeşitli projelerle size des-
tek olmaya çalışmaktadır. Makine 
çalışsın, el övünsün diye bir deyiş 
vardır ve bu teknoloji transferi, iş-
lerinizi kolaylaştıracaktır. Bu ne-
denle DOKAP'a, Tarım İl Müdürlü-
ğüne ve projelere destek veren 
üretici birliklerine teşekkür etmek 
istiyorum.

Sizlere her zaman yanınızda ol-
duğumuzu ifade etmek isterim. 
Saygı ve sevgilerimi sunarım.” ifa-
delerini kullandı.

Program, yetiştiricilerimize da-
ğıtılan ekipmanlarla sona erdi.

Vali Serdengeçti, program son-
rası ise “İl Tarım ve Orman Müdür-
lüğümüz koordinesinde, DOKAP 
tarafından %70 finansmanı sağla-
nan ''Küçükbaş Hayvancılık İşlet-
melerinde Bakım ve Besleme 
Şartlarının İyileştirilerek Hayvan 
Refah Düzeyinin Artırılması Proje-
si'' kapsamında 148 yetiştiricimize 
310 makine ekipman desteği sağ-
ladık. Hayırlı uğurlu olsun.” payla-

şımında bulundu.
KÜÇÜKBAŞ HAYVANCILIK 
İŞLETMELERİNDE BAKIM

VE BESLEME ŞARTLARININ 
İYİLEŞTİRİLEREK
HAYVAN REFAH

DÜZEYİNİN
ARTIRILMASI PROJESİ

Giresun İl Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü tarafından yürütülen bu 
önemli projenin amacı, Giresun 
ilinde küçükbaş hayvan yetiştiricili-
ği yapan çiftçi ailelerin işletmele-
rinde yaşam standartlarını yüksel-
terek ekonomik ve kaliteli yetiştiri-
ciliğe olanak sağlamak, mera ve 
yaylacılık faaliyetlerini geliştirmek, 
hayvan bakım ve besleme konula-
rında iyileştirmeler yaparak hay-
van refahını artırmak ve verimli ye-
tiştiriciliğe geçişi teşvik etmektir.

Projenin toplam bütçesi 1 mil-
yon 965 bin 950 lira olarak belirlen-
miş olup, Doğu Karadeniz Projesi 
Bölge Kalkınma İdaresi Başkanlığı 
tarafından %70 oranında finanse 
edilmektedir. Ayrıca çiftçi katkısı 
da %30 olarak bu projeye destek 
vermektedir.

Projeye dahil edilen ekipmanlar 
şunlardır:

Şaftlı Koyun Kırkım Makinesi: 
20 adet (20 yetiştiriciye fayda sağ-

Estonya’dan gelen basın 
mensupları mavisi, yeşili, muhte-
şem doğası ile doğa, tarih, kültür, 
inanç ve alternatif turizm zengin-
liği bakımından son yıllarda yerli 
ve yabancı turistlerin akın ettiği 
Doğu Karadeniz’e hayran kaldı-
lar.

Doğu Karadeniz Kalkınma 
Ajansı (DOKA) ile Türk Hava Yol-
ları (THY) işbirliğiyle Doğu Kara-
deniz Bölgesi’ni tanıtmak ama-
cıyla Estonya’dan dijital medya 
ve yazılı basın kuruluşu temsilci-
lerine yönelik basın gezisi ve ta-
nıtım organizasyonu gerçekleşti-
rildi.

Organizasyon ilk olarak 
DOKA Genel Sekreteri Kemal Ak-
pınar ile Trabzon İl Kültür ve Tu-
rizm Müdürü Tamer Erdoğan’ın 
katılımıyla gerçekleştirilen top-
lantı ile başladı. Toplantıda; Es-
tonyalı basın temsilcilerinin böl-
geden beklentileri ile bölgeyi Es-
tonya’da tanıtmak için yapacağı 
faaliyetler hakkında görüşüldü.

Toplantıda ayrıca Eston-
ya’nın da içinde yer aldığı Baltık 
ve Doğu Avrupa ülkelerinin seya-
hat acentelerine yönelik 2024 yılı 
içerisinde fam trip düzenlenmesi 

ğası ile doğa, tarih, kültür, inanç 
ve alternatif turizm zenginliği ba-
kımından son yıllarda yerli ve ya-
bancı turistlerin akın ettiği Doğu 
Karadeniz’e hayran kaldıklarını 
ifade eden Estonyalı misafirler, 
bölgeye turist getirmek istedikle-
rini söylediler. 

(Haber Merkezi)

ve bölgeler arası turizm hareket-
liliğinin sağlanması için iş birliği 
içinde çalışılması konuları görü-
şüldü.

Alternatif turizm türlerini yay-
gınlaştırmak, doğa turizmi, kültür 
turizmi, macera turizmi, gastro-
nomi turizmi, spor turizmi başta 
olmak üzere Doğu Karadeniz Böl-

gesi’nin turizm potansiyelini ta-
nıtmak ve turizmde hedef pazar-
ları çeşitlendirmek amacıyla ger-
çekleştirilen organizasyonda Es-
tonyalı misafirler, Artvin, Gire-
sun, Gümüşhane, Ordu, Rize ve 
Trabzon illerinin tarihi ve turistik 
yerlerini gezdi.

Mavisi, yeşili, muhteşem do-

OMEGA-3 ve
BALIK YAĞI

“Yetiştiricilerimize Hayırlı Uğurlu Olsun”

Estonyalı gazeteciler bölgeye hayran kaldılar

Giresun İl Müftüsü
Kılıçbay görevine başladı 

Son yayımlanan "İl Müftüleri Kararnamesi" ile Gire-
sun İl Müftülüğüne atanan Selçuk Kılıçbay, görevine 
başladı.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan imzasıyla 
yayımlanan "İl Müftüleri Kararnamesi" ile Giresun İl 
Müftülüğüne atanan Selçuk Kılıçbay, düzenlenen töre-
ninin ardından görevine başladı.

İl Müftülüğünde düzenlenen törende bir konuşma 
yapan İl Müftüsü Kılıçbay, Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan başta olmak üzere kendisini Giresun İl 
Müftülüğü görevine layık gören tüm devlet büyüklerine 
teşekkür etti.

İl Müftüsü Kılıçbay, Giresun’un ilk İl Müftüsü Ali Fikri 
Efendi’den bugüne müftülük görevini yerine getiren 
tüm isimlere hizmetlerinden dolayı şükranlarını sundu.

Müftü Kılıçbay, Giresun’un dini ve manevi hayatına 
rehberlik etmek için özveriyle çalışacaklarını belirte-
rek, “Güzel şehrimiz Giresun'a hizmet etmek ve kıy-
metli hemşerilerimizin sahih dini bilgiye ulaşmalarına 
katkıda bulunmak için bu göreve atanmış olmaktan do-
layı onur duyuyorum.

Cenab-ı Hakk’ın rızasını her şeyin üstünde tutup, 
ahdimizin gereği olarak insanımıza vefayla yaklaşaca-
ğız.

İslamiyet’in hayat veren mesajlarını Kur’an ve sün-
net rehberliğinde, doğruluk ve içtenlikle insanımıza 
ulaştıracağız.

Bu şerefli görevin sorumluluğunu birlikte taşıyaca-
ğımız tüm din görevlilerimize ve Müftülük personelimi-
ze selam ve başarı dileklerimi sunuyorum.

Yüce Rabbim nice hayırlı hizmetleri gönül birliğiyle 
gerçekleştirmeyi bizlere nasip eylesin.” dedi.

Konuşmanın ardından İl Müftü Yardımcısı Fatih Sa-
rıgül, resmi mühür ve beratı İl Müftüsü Selçuk Kılıç-
bay’a takdim etti. İl Müftü Yardımcısı Sarıgül, İl Müftü-
sü Kılıçbay’a yeni görevinde başarılar diledi.

Tören İl Müftü Yardımcısı Alaettin Kırbıyık’ın duası 
ile tamamlandı.

Törene İl Müftü Yardımcısı Özlem Gülbe, vaizler, 
şube müdürleri, murakıplar, din hizmetleri uzmanları 
ve Müftülük personeli katıldı. (Gülsen Dikgöz)

Giresun'da Akılcı
İlaç Kullanım Eğitimi

Giresun İl Sağlık Müdürlüğü tarafından yürütülen 
Akılcı İlaç Kullanımı (AİK) programı kapsamında, 1 
Kasım 2023 tarihinde Giresun Eğitim ve Araştırma Has-
tanesinde Prof. Dr. Selçuk Takır tarafından hastane 
birim sorumlularına yönelik Akılcı İlaç Kullanımı genel 
prensipler konulu eğitim düzenlenmiştir.

Giresun İl Sağlık Müdürlüğü Sağlık Hizmetleri Baş-
kanlığı tarafından yürütülen Akılcı İlaç Kullanımı (AİK) 
programı kapsamında, 1 Kasım 2023 tarihinde Giresun 
Eğitim ve Araştırma Hastanesinde Prof. Dr. Selçuk Takır 
tarafından hastane birim sorumlularına yönelik Akılcı 
İlaç Kullanımı genel prensipler konulu eğitim düzenlen-
miştir.

Eğitimde, AİK'nin tanımı, önemi, temel ilkeleri ve 
temel kavramları hakkında bilgiler verilmiştir. Ayrıca, 
ilaçların doğru kullanımı, ilaç etkileşimleri, ilaç yan etki-
leri ve ilaç güvenliği gibi konular da ele alınmıştır. 

(Mehmet Yaşar)
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Vali Mehmet Fatih Ser-
dengeçti, Giresun İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü tarafın-
dan düzenlenen ve AR-GE 
birimince organize edilen 
Giresun Eğitimde İyi Ör-
nekler Çalıştayı’na katıldı.

Cumhuriyetimizin 100. 
yılını kutladığımız bu özel 
günlerde, eğitimdeki geliş-
meleri ve öğrenme ortam-
larını iyileştirmeyi hedefle-
yen Giresun Eğitimde İyi 
Örnek ler Ça lış tayı’nın 
onuncusu, 1 Kasım 2023 
tarihinde Yeşil Giresun 
Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesinde gerçekleştirildi.

2012 yılından itibaren 
düzenlenen ve geleneksel 
hale gelen Giresun Eğitim-
de İyi Örnekler Çalıştayı, 
bu yıl “Konferans, Atölye 
Çalışmaları ve Sözlü Su-
numlar” olmak üzere üç ka-
tegoride yapıldı.

Çalıştaya; Kafkas Üni-
versitesi, Trabzon Üniver-
sitesi ve Giresun Üniversi-
tesinden akademisyenler 
atölye çalışmaları ile katıl-
dı. Ayrıca ilimizde görev 
yapan öğretmenler de 
atölye çalışmaları ve pos-
ter sunumları ile etkinliğe 
katıldı.

Çalıştay, ilimizde görev 
yapan  öğ re t men le r,  

tek ve ilgiyle inceleyen Ser-
dengeçti, sunum sahiple-
rinden bilgiler alarak çalış-
malarından dolayı tebrik 
etti.

okul/kurum yöneticileri, 
il/ilçe yöneticileri ve akade-
misyenlerin bulunduğu 
yaklaşık 550 katılımcıyı bir 
araya getirdi.

Çalıştayda 11 adet atöl-
ye çalışması, 14 adet pos-
ter sunumu ve 11 adet eT-
winning projesi poster su-
numu yapıldı.

Etkinlik, saygı duruşu 
ve İstik lal Marşımızın 
okunmasının ardından ça-
lıştayın ev sahipliğini 
yapan Giresun İl Milli Eği-
tim Müdürü Ertuğrul Tosu-
noğlu tarafından yapılan 
açı lış ko nuş ma sı i le 
devam etti.

Müdür Tosunoğlu, açı-
lış konuşmasında; etkinli-
ğin amacının öğretmenle-
re yenilikçi eğitim yöntem-
lerini tanıtmak, özgün ça-
lışmaları desteklemek ve 
bu çalışmaların sınıflarda 
uygulanmasına yardımcı 
olmak olduğunu belirtti. 
Aynı zamanda, Türkiye 
Yüzyılı’nın çocuklarına ve 
gençlerine hitap eden ye-
nilikçi yaklaşımları artıra-
rak öğretmenlerin dene-
yimlerini meslektaşlarıyla 
paylaşmalarını teşvik et-
meyi hedeflediklerini vur-
guladı.

Müdür Tosunoğlu, ko-

Açılış töreni ve poster 
sunumu incelemeleri son-
rasında atölye çalışmaları 
ile devam eden çalıştay, 
Öğretmen Akademisi Vakfı 

nuşmasının son bölümün-
de; çalıştaya desteklerin-
den dolayı başta Sayın Va-
limiz Mehmet Fatih Ser-
dengeçti'ye ve organizas-
yonda emeği geçen herke-
se teşekkür etti.

Açılışta bir konuşma 
yapan Vali Mehmet Fatih 
Serdengeçti de “10'uncu-
su bu sene düzenlenen 
'Eğitimde İyi Örnekler Ça-
lıştayına' katılarak değerli 
akademisyen, öğretmen 
ve idareci lerimizle bir 
araya geldik.

Beşerî zenginliğin kay-
nağı olan eğitim, nitelikli ne-
siller yetiştirerek kalkınma-
nın anahtarı işlevini görü-
yor.

Bu noktada müreffeh 
bir toplum için en çok emek 
sarf eden ve öğrenme yol-
culuğunda evlatlarımıza 
rehberlik eden yol gösteri-
cilerimize, kıymetli öğret-
menlerimize müteşekki-
riz.” ifadelerini kullandı.

Açılış konuşmalarını ta-
kiben Vali Mehmet Fatih 
Serdengeçti, poster su-
numlarının sergilendiği 
stantları dolaşırken İl Milli 
Eğitim Müdürü Ertuğrul To-
sunoğlu ve il protokolü de 
eşlik etti.

Poster sunumlarını tek 

Eğitim ve Saha Koordinas-
yon Yöne ti ci si Engin 
Güven’in “Öğretmen le 
Olur” adlı konferansının ar-
dından sunum sahipleri ile 

organizasyonda emeği ge-
çenlere belgelerinin veril-
diği kapanış töreni ile sona 
erdi. 

(Giresun Valiliği)

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu'nun öncülüğünde, şehir 
içi ulaşım güzergâhların-
daki hizmet seferberliği 
hız kesmeden devam edi-
yor. Bu önemli çalışmalar 
sayesinde, ihtiyaç duyu-
lan ve bozulan yolların as-
faltlanmasıyla vatandaş-
ların ulaşım konforunun 
artması hedefliyor.

Fen İşleri Müdürlü-
ğü'ne bağlı ekipler, Aksu 
Mahallesi ve Çıtlakkale 
Mahallesi'nde belirlenen 
sokaklarda sıcak asfalt ça-
lışmalarını sürdürüyor. Bu 
çalışmalarla birlikte, şeh-
rin genel yol ağının kalite-
sinin artırılması ve vatan-
daşların daha rahat bir şe-
kilde seyahat etmelerinin 
sağlanması amaçlanıyor. 
Mevsim şartlarının uygun 
olduğu günlerde, belirle-
nen program dâhilinde 
ekiplerin asfalt çalışmala-

rını hız kesmeden devam 
ettireceği ifade edildi.

MAHALLE 
SAKİNLERİNDEN BAŞ-
KAN ŞENLİKOĞLU VE 

EKİPLERİNE

TEŞEKKÜR
Yapılan çalışmalarla il-

gili memnuniyetlerini ifade 
eden vatandaşlar, “Sıcak 
asfalt çalışmalarıyla yolla-
rımızın daha da güzelleş-

mesinden memnunuz. 
Tüm bu çalışmalardan do-
layı Belediye Başkanımız 
Aytekin Şenlikoğlu’na ve 
ekiplerine teşekkür ede-
riz” dediler. (Dursun Onur)

Eğitimde İyi Örnekler Çalıştayı 10 Yaşında!

Giresun'da dört koldan sıcak
asfalt çalışmaları devam ediyor

Daha önce Giresun'un 
Bulancak ilçesinde özel 
olarak yetiştirilen 'Mavi 
Yemiş' Bulancak'ta Tarım 
ve Orman Bakanlığı aracı-
lığıyla çoğalmaya başladı.

Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü tarafın-
dan Tarım ve Orman Ba-
kanlığı nezdinde uygula-
nan 'Tarım Arazilerinin Kul-
lanımının Etkinleştirilmesi 
Projesi (TAKEP )' kapsa-
mında; Bulancak'ta yüzde 
75’i hibe ve yüzde 25’de 
çiftçi katkı payı olmak 
üzere 4 üreticiye, 4 dekar 

alanda dikilmek üzere top-
lam 1.000 adet 'Mavi 
Yemiş' fidanı dağıtımı ya-
pıldı.

Fidan dağıtımları Yıl-
dız Köyü, Ardahan Köyü, 
Hisarkaya Köyü ve Dön-
geri Köylerine yapıldı. Yıl-
dız Köyünden Bahtiyar 
Deniz’e, Ardahan Köyün-
den Huriye Aydın’a, Hisar-
kaya Köyünden Sibel 
Bodur’a ve Döngeri Kö-
yünden Telat Demir’e da-
ğıtımı yapılan mavi yemiş 
fidanları ile proje etkin hale 
getirildi.

MAVİ YEMİŞ
NEDİR?

Karadeniz bölgelerin-
de yetiştirilen 'mavi yemiş' 
yurt dışı pazarında en yay-
gın bitki türleri arasında 
gösterilirken, Dünyada 
'blueberry' olarak tanınan 
mavi yemişin yetiştiriciliği 
ABD'de 1906 yılında baş-
larken, bugün pek çok çe-
şidiyle üretimi devam edi-
yor.

Meyvesi ve bitkisi açı-
sından Türkiye'de önemli 
bir üretim potansiyeline 
sahip olan mavi yemiş, Ka-

radeniz Bölgesi'nde Art-
vin, Rize, Trabzon, Ordu, 
Giresun, Gümüşhane, 
Samsun, Sinop, Kastamo-
nu, Zonguldak, Bolu, Bar-
tın ve Düzce, Marmara Böl-
gesi'nde Kocaeli, Sakar-
ya, İstanbul, Kırklareli, 
Bursa ve Balıkesir, Doğu 
Anadolu Bölgesi'nde de Er-
zurum ve Ardahan florala-
rında yetiştiriliyor.

Taze veya kurutulmuş 
meyve halinde tüketilen 
mavi yemiş ayrıca, katkı 
maddesi olarak gıda ve 
ilaç sanayisinde kullanıla-
rak, antioksidan özelliğiyle 
de son yıllarda popülerliği 
artmaya devam ediyor.

Asitli toprak yapısını 
seven birçok bitki gibi fun-
dagiller familyasında yer 
alan mavi yemişin, Türki-
ye'de kültürü yapılan yük-
sek boylu çalı formundaki 
yaban mersini, alçak boylu 
çalı formundaki yaban mer-
sini, alçak çatılı yaban mer-
sini ve tavşan gözü yaban 
mersini çeşitleri de bulu-
nuyor.

Deniz seviyesinden 
100 metre yükseklikten 
başlayıp 2 bin 200 metre 
yüksekliğe kadar yayılış 
gösteren mavi yemiş, ol-
dukça şiddetli soğuklara 
ve ekstrem sıcaklıklara da 
dayanabiliyor. 

(Yıldız Haber)

Bulancak 'Mavi Yemiş' cenneti olacak!
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nelik olarak;
Kendi işlerini kurma projeleri, 

Korumalı işyeri projeleri, Destek 
teknolojileri projeleri, Mesleki eği-
tim ve rehabilitasyon projeleri

İşe yerleştirme ve işyerine 
uyum projeleri gibi farklı alanlarda 
kullanmayı planlıyor.

Verilecek Destek Miktarları ve 
Başvuru Şartları

İŞKUR, engelli girişimci aday-
larına 150 bin TL, eski hükümlü gi-
rişimci adaylarına ise 110 bin TL 
hibe desteği sağlayacak. Başvu-
rular İŞKUR'un web sayfasında be-
lirtilen rehbere göre hazırlanarak 
15 Aralık 2023 tarihine kadar onli-
ne veya ilgili birimler aracılığıyla 
yapılacak. Özellikle engelli giri-
şimci adaylarının başvurularını e-
Devlet üzerinden yapmaları ge-
rektiği, elden veya posta yoluyla 
yapılacak başvuruların kabul edil-
meyeceği belirtildi.

Diğer Kurum ve Kuruluşların 
Katkıları

Engelli bireyler için projeler üre-
ten sivil toplum kuruluşları, üniver-
siteler, belediyeler ve kamu ku-
rumları da İŞKUR'un rehberine 
uygun projeleri 15 Aralık 2023'e 
kadar il müdürlüklerine elden veya 
posta yoluyla iletebilecek.

Hayallerin Gerçeğe Dönüşme-
si için Fırsat

İŞKUR, bu hibe destek progra-
mını engelli ve eski hükümlü va-
tandaşların hayallerini gerçekleş-
tirmeleri adına büyük bir fırsat ola-
rak görmekte. Maddi yetersizlikler 
nedeniyle projelerini hayata geçi-
remeyen bireylerin, İŞKUR'un des-
teklerinden faydalanmaları teşvik 
ediliyor. Bilgi almak isteyen vatan-
daşlar ise kurumun ilgili telefon nu-
maralarından veya doğrudan İl Mü-
dürlüğü'nden bilgi alabilecekler. 

(Mehmet Yaşar)

Duroğlu Belediye Başka-
nı Halil Çetin: 'Hizmet ahen-
gi ve yakaladığımız ritim 
devam edecektir.'

Duroğlu Belediye Başka-
nı Halil Çetin Duroğlu mer-
kez Konacık Mahallesi sa-
kinleri ile bir araya geldi.

Konacık Mahallesi'nde 
yaşayan vatandaşların ciddi 
bir katılım gösterdiği toplantı 
ile ilgili konuşan Başkan 
Halil Çetin şunları söyledi:

'Toplantımıza katılımları-
nız için hepinize ayrı ayrı te-
şekkür ediyorum. 23 Hazi-
ran tarihinde büyük bir sel fe-
laketi yaşadık. O gün bu gün-
dür selin izlerini silmek için 
koşturuyoruz. 4,5 yıllık bele-
diye başkanlığı geçmişimiz-
de her yıl bir afet, felaket, ola-
ğanüstü durum meydana 
geldi. Allah'ın izni, sizlerin de 
destek ve duaları ile hepsi-
nin üstesinden geldik.

Büyük bir heyelanla baş-
layan imtihanımız, dünyayı 

ve ülkemizi etkileyen pande-
mi ile devam etti. Peşi sıra 23 
Haziran'da ki büyük sel fela-
ketini gördük. Bütün bunlar 
sadece rutin dışı ekstra hiz-
metlerimizi sekteye uğrattı 
onun farkındayız. Doğal ola-
rak zaman kaybettik ama 
aştık. Verdiğimiz bütün söz-
leri tuttuk. Sel felaketi olsun 
diğer olağan dışı durumlar 
olsun hiç birinde hiç bir va-
tandaşımızı ihmal etmedik, 
mağdur etmedik. Sizi buraya 
yaptığımız onlarca projeyi an-
latmak için değil sizleri dinle-
mek için davet ettim. Şimdi 
söz sizin.'

İstişare toplantısına diğer 
siyasi partilerin belde temsil-
cilerini de davet eden Baş-
kan Çetin, öneri ve tavsiyele-
ri dikkatle dinleyip not aldırır-
ken, eleştirilere de samimi ce-
vaplar verdi.

Toplantı sonu kısa bir de-
ğerlendirme yapan Çetin;

'İstişarede hayır vardır' 

sözünün esrarını bir kez 
daha gördük. Önyargı ile 
gelen sorular bile hakiki ve sa-
mimi cevapları duyunca 
memnun oluyor. Bizim bütün 
derdimiz Duroğlu. Burada ya-
şayan herkesin bütün derdi 
de Duroğlu'nun daha güzel ol-
ması. Dolayısı ile gönül, 
görüş ve güç birliği ile bu hiz-
met ahengi ve yakaladığımız 
ritim devam edecektir.

Kardeşlerimizin önerileri-
ni, şikâyetlerini ve taleplerini 
tek tek dinledik. Vazgeçilme-
zimiz olan şeffaflık ilkemiz 
doğrultusunda sorulan bütün 
soruları cevapladık. Belde-
miz için gece gündüz çalış-
maya, Duroğlu'nun ikbali için 
bütün gücümüzle hizmet et-
meye devam edeceğiz. Hal-
kımızın memnuniyeti ulaşa-
bileceğimiz mertebelerin en 
yücesidir. İstişare toplantıla-
rımıza mahal le mahal le 
devam edeceğiz' dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

Türkiye Ziraat Odaları Birliği 
(TZOB) Genel Başkanı Şemsi 
Bayraktar, ekim ayı üretici ile 
market arasındaki fiyat deği-
şimlerini, bu değişimlerin ne-
denlerini, narenciye sektörün-
de yaşanan sorunları, aylık ve 
yıllık girdi fiyatlarındaki deği-
şimleri yaptığı görüntülü basın 
açıklamasıyla değerlendirdi.

Ekim ayında üretici ile mar-
ket arasındaki fiyat farkı en 
fazla yüzde 683 ile limonda gö-
rüldüğünü açıklayan Bayraktar, 
açıklamasını şöyle sürdürdü;

“Limondaki fiyat farkını 

cimek takip etti.”
Üretici fiyat değişiminin ne-

denleri
“Limonda erkenci ürün 

mayer çeşidinin arzının artması 
limon fiyatlarında düşüşe yol 
açtı. Yeşil soğan, ıspanak, yeşil 
fasulye arzındaki artışlar bu 
ürünlerin fiyatlarına düşüş ola-
rak yansıdı. Kuru soğanda üre-
timin yüksekliğinin yanında ih-
racatın tamamen açılmaması 
ürün fiyatına aşağı yönde baskı 
yaptı. Domates ve kabak üreti-
minde tarladan seraya geçiş, 
ürün fiyatlarının artmasına 
neden oldu. Kuru üzüm fiyatı 
ise arz düşüklüğünün yanında 
TARİŞ’in açıkladığı fiyatla bir-
likte yükseldi. Yeşil mercimekte 
arzdaki azalmanın yanında 
talep artışı fiyatı yükseltti. Elma 
da hasadın yeni başlaması ne-
deniyle arzdaki düşüş fiyatlara 
artış olarak yansıdı.”

“Narenciyede tedbir alınma-
lı”

“Bin bir emekle üretilen er-
kenci çeşit limonda fiyat düşük-
lüğü devam ederken, bu duru-
mun diğer narenciye ürünlerin-
de de görülmemesi için gerekli 
tedbirler alınmalıdır. Geçen yıla 
göre limonda yaşanan fiyat dü-
şüklüğü, daha az olmakla birlik-
te mandalinada da görülüyor.

Üretim artışına rağmen, 
girdi fiyatlarının yükselmesiyle 
artan üretim maliyetleri çiftçile-
rimizi zararına limon satar du-
ruma getirdi. Çukurova bölge-
sinde erkenci çeşit limonda üre-

yüzde 234 ile kuru soğan, 
yüzde 214,8 ile marul, yüzde 
200,4 ile maydanoz, yüzde 
197,8 ile kırmızı mercimek ve 
yüzde 191,4 ile elma takip etti.

Limon 7,8 kat, kuru soğan 
3,3 kat, marul 3,1 kat, mayda-
noz ve kırmızı mercimek 3 kat 
ve elma 2,9 kat fazlaya satıldı. 
Üreticide 2 lira 10 kuruş olan 
limon 16 lira 44 kuruşa, 3 lira 94 
kuruş olan kuru soğan 13 lira 16 
kuruşa, 7 lira 71 kuruş olan 
marul 24 lira 28 kuruşa, 3 lira 61 
kuruş olan maydanoz 10 lira 84 
kuruşa, 17 lira 50 kuruş olan kır-

tici fiyatları kilogram başına 50 
kuruşa kadar düştü. İşçilik mali-
yetleri ve işçi bulunamaması ne-
deniyle ürünün dalında kalma-
sı, ağaçların kesilmesine 
neden oldu. Sökülmeye başla-
nan bahçe tesisi gibi önemli ya-
tırımların ve kullanılan girdilerin 
birer milli servet olduğu ve israf 
olacağı düşünüldüğünde ürü-
nün pazarlanabilmesi için ge-
rekli şartlar sağlanmalıdır.

Devlet müdahale alımlarını 
yapmalı, tüccar ve sanayici de 
fiyat düşüklüğünü fırsata çevir-
memelidir. Kesilecek her bir 
ağaç artık yerine konamaya-
cak, bu üretim dalından gelir 
elde eden herkes mağdur ola-
caktır. İhracatçıya destek veril-
meli, yeni alternatif pazarlar bu-
lunmalı, üretimin iç ve dış pazar 
talebine göre kontrollü bir şekil-
de yapılması sağlanmalıdır. 
Tarım ve Orman Bakanlığı na-
renciye ürünlerindeki analiz üc-
retlerini düşürmeli, biyolojik ve 
biyoteknik mücadele destekle-
rini artırılmalıdır. Kooperatifler 
ve Üretici Birlikleri özellikle pa-
zarlama konusunda işlevsel 
hale getirilmelidir.”

Ekim ayı aylık ve yıllık girdi fi-
yatlarındaki değişim

“Odalarımız aracılığıyla 
girdi piyasalarından aldığımız 
fiyat verilerine göre Ekim ayın-
da, Eylül ayına göre, 20.20.0 
kompoze gübresi yüzde 2, üre 
gübresi yüzde 1,7, DAP gübre-
si yüzde 1,5 azalırken, amon-
yum sülfat gübresi yüzde 2,1, 

mızı mercimek 52 lira 11 kuru-
şa, 9 lira 50 kuruş olan elma 27 
lira 68 kuruşa markette satıldı.”

Market fiyatları
“Ekim ayında markette 37 

ürünün 21’inde fiyat artışı, 
16’sında fiyat azalışı görüldü. 
Ekim ayında markette fiyatı en 
fazla artan ürün yüzde 37,4 ile 
domates oldu. Domatesteki 
fiyat artışını yüzde 23,7 ile kuru 
incir, yüzde 17 ile yeşil merci-
mek, yüzde 16,1 ile nohut, 
yüzde 13,9 ile kuru fasulye 
takip etti. Markette fiyatı en çok 
düşen ürün ise yüzde 26,3 ile ıs-
panak oldu. Ispanaktaki fiyat dü-
şüşünü yüzde 21,4 ile fındık içi, 
yüzde 18 ile yeşil fasulye, 
yüzde 17,6 ile kuru soğan ve 
yüzde 15,9 ile limon izledi.”

Üretici fiyatları
“Ekim ayında üreticide 29 

ürünün 9’unda fiyat artışı olur-
ken, 16’sında fiyat düşüşü gö-
rüldü. 4 üründe ise fiyat değişi-
mi olmadı. Geçen ay üreticide 4 
lira 46 kuruş olan limonun fiyatı 
yüzde 52,9 azalışla 2 lira 10 ku-
ruşa düştü. Marketlerde ise 19 
lira 55 kuruştan 16 lira 44 kuru-
şa düştü. Limondaki fiyat düşü-
şünü yüzde 49,8 ile ıspanak, 
yüzde 43,8 ile yeşil soğan, 
yüzde 27,5 ile yeşil fasulye ve 
yüzde 18,1 ile kuru soğan izle-
di. Üreticide en fazla fiyat artışı 
yüzde 71,2 ile domateste görül-
dü. Domatesteki fiyat artışını 
yüzde 20 ile kuru üzüm, yüzde 
15,4 ile kabak, yüzde 9,2 ile 
elma ve yüzde 4,4 ile yeşil mer-

kalsiyum amonyum nitrat güb-
resi yüzde 1,1, oranında arttı.

Geçen yılın Ekim ayına 
göre, sadece üre gübresi yüzde 
0,9 azalırken, DAP gübresi 
yüzde 12,1, 20.20.0 kompoze 
gübresi fiyatı yüzde 9,9, amon-
yum sülfat gübresi yüzde 8,8, 
kalsiyum amonyum nitrat güb-
resi yüzde 8,2, oranında arttı. 
Geçtiğimiz aylarda artış göste-
ren gübre fiyatları Ekim ayında 
az da olsa bir düşüş yaşarken, 
geçen yıla göre fiyatlar artış 
gösterdi. Kalite ve verimi artı-
ran dolayısıyla gıda üretiminin 
ve üretici gelirinin artışını sağ-
layan gübre fiyatlarında istikrar 
sağlanmalı ve yıllar içinde çok 
düşük kalan gübre destek mik-
tarı artırılmalıdır.

Mazot fiyatı son bir ayda 
yüzde 5,1 azalırken, son bir yıla 
göre ise yüzde 45,9 oranında 
arttı. Tarımsal üretim faaliyeti-
nin olmazsa olmazı mazot fiyat-
larında istikrar sağlanması için 
üzerindeki vergiler düşürülmeli 
destekler artırılmalıdır. Besi 
yemi Ekim ayında Eylül ayına 
göre yüzde 1,7, süt yemi yüzde 
0,9 azalırken, son bir yılda besi 
yemi yüzde 27,3 ve süt yemi 
yüzde 27,7 oranında arttı. Yem, 
elektrik zirai ilaç gibi girdiler de 
üreticiye makul fiyatlardan sağ-
lanmalı ve tarımsal üretimde 
sürdürülebilirlik sağlanarak, 
üreticiyi ve tüketiciyi memnun 
edecek ürün fiyatlarına erişil-
melidir.” 

(Gülsen Dikgöz)

Ekim ayı üretici market fiyatlarındaki değişim

Hizmet ahengi ve yakaladığımız
ritim devam edecek

İŞKUR'dan girişimcilere destek

İŞKUR, engelli ve eski hü-
kümlü vatandaşlar için 2023 so-
nuna kadar hibe destek programı 
başlattı. Engelli girişimci adayla-
rına 150 bin TL, eski hükümlü giri-
şimci adaylarına ise 110 bin TL 
hibe desteği verilecek. Başvuru-
lar 15 Aralık 2023 tarihine kadar 
online veya ilgili birimler aracılı-
ğıyla yapılacak.

İŞKUR, 4857 sayılı İş Kanu-
nunun 30. maddesi gereği özel 
sektörde yüzde 3, kamu sektö-
ründe ise yüzde 4 engelli ve 
yüzde 2 eski hükümlü istihdamı 
zorunluluğunu hatırlattı. Bu oran-
lara uymayan işverenlere idari 
para cezası uygulanıyor. Tahsil 
edilen bu cezalar, engelli ve eski 
hükümlülerin farklı projelerde kul-
lanılıyor.

Hibe Desteği Kullanım Alanla-
rı

İŞKUR, toplanan cezaları en-
gellilere ve eski hükümlülere yö-
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Gi resunspor, Erzu-
rumspor FK’yı Kuwas’ın 
golüyle mağlup ederek 9 
hafta sonra galip geldi ve 
evindeki bu sezon ilk gali-
biyeti ile tanıştı.

Trendyol 1.Lig 11.hafta 
mücadelesinde Çotabak-
lar konuk ettiği Erzurums-

geçerek 38.dakikada Er-
zurumspor FK karşısında 
Giresunspor’u 1-0 öne ge-
çirdi.

Bu gol Giresunspor’un 
bu sezon evinde attığı ilk 
gol oldu.
MAÇIN ÖNEMLİ ANLARI

20’ Savicevic’in uzak 

por FK’yı 38.dakikada 
Kuwas’ın golüyle 1-0 ye-
nerek 9 hafta sonra galip 
geldi.

Bu sezon evindeki ilk 
golünü atan ve ilk galibiye-
tini alan Yeşil-betazlılar pu-
anını 9’a çıkartarak alt sı-
ralarda nefes aldı.

mesafeden attığı şutta ka-
leci Göktuğ topu rahatlıkla 
kontrol etti.

27’ Erzurumspor’da 
Sefa’nın sağ kanattan kul-
landığı serbest vuruşta 
Mustafa Yumlu kafayla 
topu ağlara yolladı. Hakem 
önce golü verdi ancak 
VAR’dan gelen uyarı son-
rasında pozisyonun ofsayt 
olduğuna karar verildi ve 
gol geçerlilik kazanmadı.

32’ Savicevic’in sol ka-
nattan kullandığı serbest 
vuruşta kaleci Göktuğ yum-
rukla topu kornere çeldi.

38’ (GOL) Giresunspor 
öne geçti. Çekdar’ın pa-
sında Savicevic savunma 
arkasına koşu yapan 
Kuwas’a tek top oynadı. 
Hollandalı futbolcu kaleci 
Göktuğ’u da çalımlayarak 
golü kaydetti. Bu gol Gire-
sunspor’un bu sezon evin-
de attığı ilk gol oldu: 1-0.

51’ Kuwas ceza sahası 
çizgisi üzerinden sert 
vurdu, kaleci Göktuğ topu 
kornere göndererek gole 
izin vermedi.

İLK GOL KUWAS’TAN
Gi re suns por ’un bu 

sezon evindeki ilk golünü 
Brandley Kuwas attı.

Çekdar’ın pasında Sa-
vicevic savunma arkasına 
koşu yapan Kuwas’a tek 
top oynadı. Hollandalı fut-
bolcu kaleci Göktuğ’u da 

60’ Savicevic’in kaleyi 
cepheden gören noktadan 
sert şutunda top üst direğe 
çarpıp auta gitti.

71’ Erzurumspor FK et-
kili geldi. Eren Tozlu’nun 
şık pasında Alican kaleci 
Erkan’la karşı karşıya 
kaldı ve şutunu çekti, 
Erkan kur tardı ancak 
hakem ofsayt bayrağını 
kaldırdı.

75’ Eren’in ortasında Ali-
can kafayı vurdu, top yan-
dan auta gitti.

78’ Erzurumspor FK’da 
Orhan’ın sağdan ortasın-
da Eren kafayı vurdu, direk 
dibinde Erkan Anapa topu 
kontrol ederek mutlak bir 
golü önledi.

83’ Orhan’ın sağdan 
yaptığı ortada Eren ceza 
sahası içinde kafayı vurdu, 
top yan direği yalayıp auta 
gitti.

90+1’ Eren Tozlu’nun 
ceza sahası içindeki sert 
şutunda top üst direkten 
oyun alanına geri döndü.

STAD: Çotanak
HAKEMLER: Gürcan 

H a s o v a * * * ,  S a m e t  
Özkul***, Barış Çiçekso-
yu***

BİTEXEN GİRESUNS-
POR: Erkan****, Faruk 
Can Genç***, Anıl Yiğit***, 
Kadir Seven***, Ertuğrul**, 
Erol  Can*** ,  Fur kan 
Kütük***, Şahin Dik** 
(Dk.89 Mehmet Keskin*), 
Savicevic*** (Dk.81 Metin 
Caner*), Çekdar Orhan** 
( D k . 6 9  M e r t  H a n * ) ,  
Kuwas***

ERZURUMSPOR FK: 
G ö k t u ğ * * ,  M u s t a f a  
Yu m l u * * * ,  M u s t a f a  
A k b a ş * * ,  O r h a n * * * ,  
Celal**, Ufuk Budak* 
(Dk.46 M.Furkan*), Hasan 
Batuhan** (Dk.75 Özgür*), 
Sefa Akgün** (Dk.75 
Shala*), Estrela* (Dk.61 Ali-
can*), Rosheuvel**, Eren 
Tozlu***

SARI KARTLAR: Erol 
Can, Savicevic, Furkan, 
E r k a n ,  M e r t  H a n  
(B.Giresunspor)

GOL: Dk.38 Kuwas 
(B.Giresunspor) 

(Mehmet Yaşar)

BİRİNCİ galibiyet
1-0

Trendyol 1. Lig’in 11. 
haftasında Giresunspor, 
konuk ettiği Erzurumspor 
FK’yı 1-0 mağlup etti. 
Maçın ardından teknik di-
rektörler değerlendirme-
lerde bulundu.

Karşılaşma ardından 
düzenlenen basın toplan-
tısında konuşan Teknik 
Direktör Mehmet Birinci, 
“Gerçekten zor bir dönem 
geçiriyoruz. Kadro zaafı-
mız geldiğimiz günde bel-
liydi. Sıkıntılarımız var 
tabii. Bu çocukların hepsi 
bizim çocuklarımız. Yine 
bugün baktığımız zaman 
karşımızda tecrübeli bir 
takım var. Kök söktürdü 
diyelim. İyi maç oldu. 
Bizim kazanmamız la-
zımdı, kazandık. Ama ka-
zandığımız yine geçen 
hafta 8 tane çocuğumuz. 
Lütfen çocuklara sahip çı-
kalım. Lütfen stada gele-
lim. Giresunspor, Gire-
sun’un bir markasıdır. Lüt-
fen sahip çıkın. Bu seyirci 
10 yıl evvel de bizim ba-
şarımızın en büyük sırrı. 
Seyirci, yönetim, basın 
hep beraber başarıyı ya-
kalamıştır. Lütfen tarafta-
rımız maça gelsin” ifade-

kaybettiğimiz 3 puanı te-
lafi etmeye çalışacağız” 
dedi. 

(Mehmet Yaşar)

lerini kullandı.
Hakan Kutlu: "Hiç bek-

lemediğimiz bir mağlubi-
yet aldık”

Erzurumspor Teknik 
Direktörü Hakan Kutlu 
ise, “Öncelikle üzgünüz, 
hiç beklemediğimiz bir 
mağlubiyet aldık. Oyu-
nun ilk yarısında oyuna 
girmekte bayağı bir sıkın-
tı yaşadık. Gol pozisyonu 
üretemedik. Duran top-
tan kazandığımız, VAR’ 
dan gelen bir gol vardı. 
Onun haricinde biz de, ra-
kibimiz de çok gol pozis-
yonuna giremedik. Kendi 
adımıza oyunun içine bir 
türlü giremedik. Ama ikin-
ci yarı gerçekten 4-5 tane 
çok net gol pozisyonu 
üretmemize rağmen so-
nuçlandıramadık. Karşı-
mızda da iyi mücadele 
eden, çok koşan ve iste-
yen bir takım vardı. Onla-
rı da tebrik ediyorum. 
Önü müz de ki haf ta ki 
maçta telafi etmeye çalı-
şacağız. Dediğim gibi 
oyunun ilk yarısı oyuna 
girmeye zorlandık. Birey-
sel hatadan gol yedik. 
İkinci yarı maçı çıkartmak 
için oldukça çabaladık. 

Girdiğimiz gol pozisyon-
ları da vardı, son vuruş-
larda etkili olamadık. Önü-
müzdeki hafta inşallah 

"Bu çocukların hepsi bizim
çocuklarımız”


